



# 中國軟科學

江澤民

## CHINA SOFT SCIENCE

以科技创新引领供给侧结构性改革

网络安全规制的 WTO 法律问题探析

中国社会保障制度建设的包容性发展

西部高新区产业选择研究

中国企业跨境交叉上市改善了公司治理水平吗？

论列举实验在敏感问题调查中的应用

赵志耘

黄志雄

戴卫东

薛伟贤等

董秀良等

王浦劬等

# 9

2016  
总第309期

# 目录

《中国软科学》2016年第9期

## 专论

- 以科技创新引领供给侧结构性改革 ..... 赵志耘 1

## 战略与决策

- 网络安全规制的 WTO 法律问题探析  
——以 2014 年中国银行业网络安全和信息化法规为中心  
..... 黄志雄 7
- 国家食品安全战略基本框架 ..... 胡颖廉 18

## 科技与产业

- 新常态背景下服务业就业的滞后风险 ..... 丁守海 丁 洋等 28
- 美德中制造业创新发展战略重点及政策分析 ..... 李健旋 37

## 科技与社会

- 中国社会保障制度建设的包容性发展 ..... 戴卫东 45
- 美国华人商会对促进中美关系的作用与效应分析 ..... 徐 晞 53
- 面向创新发展的众筹参与度提升对策研究 ..... 陶晓波 64

## 城镇化与区域发展

- 西部高新区产业选择研究  
——基于一带一路建设背景 ..... 薛伟贤 顾 菁 73

我国特大型城市的城市更新机制探讨:全球城市经验比较与借鉴	吴冠岑 牛 星等	88
------------------------------	----------	----

## 企业管理与项目管理

中国企业跨境交叉上市改善了公司治理水平吗? ——基于分析师预测准确度的实证检验	董秀良 张 婷等	99
零售企业体验性服务导向策略的影响因素研究	李 智	112
协同视角下的远程医疗系统建设项目组织架构设计研究 ——以河南省远程医疗系统建设为例	翟运开	125

## 理论·方法与案例

论列举实验在敏感问题调查中的应用 ——以非制度化政治参与为验证	王浦劬 季程远	135
纵向财政失衡、政治晋升与土地财政	贾俊雪 张 超等	144

## 学术动态与新视点

市场化进程与劳动收入占比:基于中国省级面板数据的经验证据	汪前元 陈 辉	156
从组织记忆到组织遗忘:基于“抛弃政策”的战略变革研究 ——以长春一汽发展历程为案例	邱国栋 董姝妍	168
环境威胁与创业导向视角下的组织惰性克服研究	白景坤 王 健	180

## Contents

- Scientific and Technical Innovation Leading the Structural Reform of Supply-side ... ZHAO Zhi-yun (1)
- WTO Legal Issues Regarding Cybersecurity Regulations——Focusing on China's Cybersecurity and Informatization Regulations in 2014 .....HUANG Zhi-xiong (7)
- Basic Framework of Food Safety Strategy in China .....HU Ying-lian (18)
- The Lagging Risk of Service Employment in New Normal of China's Economy .....DING Shou-hai et al. (28)
- The United States, Germany, China's manufacturing industry innovation and development strategic priority and policy analysis ..... LI Jian-xuan (37)
- An Inclusive Development of Social Security System Construction in China .....DAI Wei-dong (45)
- The Function and Effect Analysis of American Chinese Chamber of Commerce on Promoting Sino-US Relations .....XU Xi (53)
- How to Increase Participation of Crowdfunding Oriented to Innovation and Development: An Empirical Analysis ..... TAO Xiao-bo (64)
- Industrial Selection of High-tech Industrial Development Zones in Western Region ——Based on the background of the Belt and Road Initiative ..... XUE Wei-xian et al. (73)
- Study on New Mechanism of Urban Regeneration in China's Megalopolis: Compare and Implication of Three Global Cities ..... WU Guan-cen et al. (88)
- Does Cross-listings Improve Corporate Governance? ——An empirical test based on the accuracy of analysts' forecasts ..... Dong Xiu-Liang et al. (99)
- A Empirical Study on the Influence Factors on the Experiential Service-Oriented Strategy of Retail Enterprises .....LI Zhi (112)
- The Organization Structure Design of Telemedicine System Construction Project from Collaboration Perspective——Case Study of Henan Telemedicine System Construction .....ZHAI Yun-Kai (125)
- List Experiment in Measuring Sensitive Issue ——Example from Non-institutionalized Political Participation ..... WANG Pu-qu et al. (135)
- Vertical Fiscal Imbalance, Political Promotion and Land Finance ..... JIA Jun-xue et al. (144)
- Marketization and Labor Income Share: Evidence from Provincial Panel Data in China ..... WANG Qian-Yuan et al. (156)
- From Organizational Memory to Organizational Forgetting: Research on Strategic Change Based on Abandonment: A Single-case of FAW's Development History..... QIU Guo-dong et al. (168)
- How to Overcome Organizational Inertia Effectively: Based on the Perspectives of Environmental Threats and Entrepreneurial Orientation ..... BAI Jing-kun et al. (180)

---

Editor and Publisher: Editorial Office of China Soft Science Magazine

Address: No. 54, Sanlihe Road, Beijing 100045

Tel: (008610)68598270 68598287 Fax: (008610)68598286

Http://www.cssm.com.cn E-mail: zgrkx@cssm.com.cn

ISSN 1002-9753



国际统一刊号： ISSN 1002-9753

国内统一刊号： CN11-3036/G3

定价： 国内48元 国外48美元